
Zápis z výborové schůze 

Projednávané body výborem od 24. 6. 2013 
 

 

3. 7. 2013 Odsouhlasení zápisu z výborové schůze (body projednávané výborem)  
Souhlasí: Vintrová, Pertlová, Svobodová, Zedník, Vintr, Dlabolová 
Bez reakce: Ing. Veselý 

13. 7. 2013 Paní Svobodová požádala o zastupování ve funkci paní Hanou Pertlovou ze závažných  
rodinných důvodů 
Souhlasí: Vintrová, Pertlová, Svobodová, Zedník, Vintr, Dlabolová 
Nesouhlasí: Ing. Veselý 

15. 7. 2013 Prezidentka požádala výbor o návrh rozhodčích na NV a MVP na rok 2014 s tím, že se 
pokusí projednat s organizátory výstav  
Vyjádřili se: Vintrová, Pertlová, Svobodová, Zedník, Vintr, Dlabolová 
Bez reakce: Ing. Veselý 
 
Prezidentka požádala výbor o návrh termínu a místa konání klubových výstav v roce 
2014 a návrhu rozhodčích na tyto dvě výstavy. 
Návrh prezidentky: Klubová výstava – Jičín, Klubová výstava bez titulu – při KV Džbán, 
s tím, že by měli být zahraniční rozhodčí. 
Návrh paní Pertlové – pan Schicker a Rainer 
Souhlasí: Vintrová, Pertlová, Svobodová, Zedník, Vintr, Dlabolová 
Bez reakce: Ing. Veselý 

17. 7. 2013 Odsouhlasení – připomínkování obálky zpravodaje 
Odsouhlaseno všemi členy výboru 
 
Odsouhlasení – připomínkování obsahu zpravodaje 
Souhlasí: Vintrová, Pertlová, Svobodová, Zedník, Vintr, Dlabolová 
Bez reakce: Ing. Veselý 
 
Žádost paní Makowetzové o omluvu, za „údajné nedoložení chovnosti psa“ – výbor 
nesouhlasí, protože se jednalo o nepředvedení psa v majetku členky klubu, který byl 
uchovněn mimo klub. Odpověď napíše jednatel, pan Zedník 
 
Prezidentka seznámila výbor s odvoláním paní Rezkové a paní Aubrechtové s návrhem  
předat k posouzení KRK 
Souhlasí: Vintrová, Pertlová, Svobodová, Zedník, Vintr, Dlabolová 
Bez reakce: Ing. Veselý 

24. 7. 2013 KRK potvrdila rozhodnutí výboru ve věci odvolání paní Rezkové a paní Aubrechtové 

6. 8. 2013 Poskytnutí souhlasu s Krajskou výstavou v Roudnici nad Labem pro plemeno čivava a 
mexický naháč. 
Odsouhlaseno všemi členy výboru. 

24. 8. 2013 Prezidentka přeposlala dopis z DR ČMKU informující o stížnosti paní Makowetzové ve 
věci „údajného nedoložení chovnosti“. Jednatel připraví vysvětlující dopis na ČMKU 
s objasněním, že šlo o nepředvedení.  



25. 8. 2013 Prezidentka a hospodář pojednali se zástupcem firmy Belcando možnost sponzorování 
našeho klubu. 

30. 8. 2010 Na KV bez titulu Klubový vítěz bude posuzovat rozhodčí pan Rainer. Pan Veselý osloví 
pana Schickera k posuzování na Klubové výstavě v Jičíně. Z důvodu zaneprázdnění pan 
Schicker s poděkováním odmítl. 

15. 9. 2013 Návrh dopisu na DR ČMKU ve věci stížnosti paní Makowetzové. 
Souhlasí: Zedník, Pertlová, Vintrová, Svobodová, Dlabolová 
Bez reakce: Ing. Veselý, Vintr 

22. 9. 2013 
Další návrhy rozhodčího na výstavu v Jičíně: 
Paní Pertlová – rozhodčí paní Dolejšová 
Ing. Veselý – rozhodčí paní Ridarčíková 

23. 9. 2013 Další návrhy rozhodčího na výstavu v Jičíně: 
Prezidentka – neměl by být rozhodčí z ČR, Polska ani Slovenska – byli v uplynulých 
letech. 
Souhlasí: Svobodová, Vintr, Dlabolová, Zedník.  
Návrh prezidentky: pan Gerard Oshea,  dělá i přednášky o handlingu - eventuálně by 
se mohlo využít večer. 

24. 9. 2013 Další návrhy rozhodčího na výstavu v Jičíně: 
Nový návrh Ing. Veselého - Walter Holtorf.  
Výbor odsouhlasil - Ing Veselý zajistí souhlas rozhodčího. 
Ing. Veselý p. Holtorfa nezastihl. 

4. 10. 2013 Jednatel napsal dopis právnímu zástupci paní Aubrechtové, která nesouhlasila 
s pokutou za porušení ZŘ (použití dvou krycích psů během jednoho hárání). 
Souhlasí: Zedník, Svobodová, Vintrová, Vintr, Dlabolová 
Vzala na vědomí: Pertlová 
Bez reakce: Ing. Veselý 

 


